
Dne 13.6.2013 

Vážený pane Varvařovský, 

omlouvám se za opožděnou reakci, kterou způsobilo moje onemocnění. Děkuji za Vaši zprávu 

k dokumentům týkající se přidělování městských bytů v Plzni. Jsem moc ráda, že jste nás podpořil 

v tvrzení, že výpis z rejstříku trestů by bytový odbor neměl od uchazečů požadovat, stejně tak se 

shodujeme na nutnosti uveřejňování dokumentů týkající se přidělování bytů. Chtěla jsem Vám také 

poděkovat za Váš apel na využívání institutu zvláštního příjemce, který z nepochopitelných důvodů 

město opomíjí. 

V následujícím čase se chceme soustředit na schválenou dokumentaci k přidělování bytů a budeme 

sledovat postup města v zavádění případných změn. Vaše zpráva samozřejmě vzbudila velký rozruch. 

Ze zprávy jsem pochopila, že máte k dispozici elektronickou verzi nově schválených podmínek 

přidělování městských bytů. Bylo by možné, abyste mi tento dokument poslal, abychom nemuseli 

čekat na vydání dokumentu dle zákona o přístupu k veřejným informací (dokumenty totiž město stále 

nezveřejnilo)? Bez aktuálního dokumentu se totiž k celé věci – našemu podnětu nemůžeme vyjádřit, 

já mám k dispozici pouze verzi, která mi byla zaslána téměř před rokem coby členu sociální komise. 

Bohužel došlo k tomu nedorozumění, kdy vaše kolegyně v dopise pro primátora Plzně operovala i 

s tímto dokumentem, ačkoli nebyl předmětem námi předloženého podnětu.  

Děkuji za pochopení. 

S pozdravem 

M. H. 

SPOLEČNOST XY, o. p. s. 

 

 


